
 
 
 

MOTION (S) – Fortsatt Luciafirande vid Bollnäs folkhögskola 

Regionfullmäktiges långa tradition att fira Lucia tillsammans med eleverna på Bollnäs folkhögskola 
bröts 2022 av regionfullmäktiges ordförande efter att egenmäktigt och på kort varsel ställt in firandet. 
 
För oss socialdemokrater är det självklart att ge folkhögskolans elever möjlighet att på olika sätt visa 
upp de utbildningar de går, vilket företrädesvis har skett genom olika kulturinslag i samband med 
regionfullmäktiges sammanträden. Det är lika självklart att det är skolan och eleverna som själva avgör 
såväl form som innehåll vid dessa framträdanden. Vilka som framträder eller vem som är Lucia är inget 
vi politiker ska ha synpunkter på. 
 
Regionfullmäktiges ordförandes beslut bröt på ett flagrant sätt mot gällande praxis, nämligen att 
förankra viktiga beslut som rör regionfullmäktigesammanträdet med gruppledare eller 
regionfullmäktiges presidium. Därför känner vi oss nödgade att skriva denna motion. 
 
Vi yrkar: 
 

- Att regionfullmäktige beslutar att erbjuda folkhögskolans elever att fira Lucia i samband med 
regionfullmäktiges sammanträden i december. 

 
- Att regionfullmäktige eller enskild ledamot inte ska styra eller påverka vare sig innehåll eller 

sammansättning av luciatåget eller framförandet. 
 

- Att regionfullmäktiges ordförande uttalar en offentlig ursäkt för sitt beslut att avlysa 
luciafirandet i Baldursalen 2022-12-13 i samband med fullmäktiges sammanträde. 
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